
Strootman: Pierwszy mecz będzie bardzo ważny
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Również Kevin Strootman udzielił wywiadu dla Premium Sport przed

pojedynkiem z Atletico Madryt.

- Chcę zacząć od nowa po siedmiu minutach w Moskwie [potyczka z CSKA w 2014

roku, ostatni grupowy występ Holendra w Lidze Mistrzów - wyj.red.]. Cieszę się z gry

w Lidze Mistrzów, to bardzo piękne dla piłkarza. Atletico Madryt jest wielkim

klubem, cieszę się, że mogę grać.

Udowodnienie swojej wartości?

- Tak, jednak ważny jest zespół i nie mogę grać dobrze, jeśli inni nie będą robić tego

samego, chcę pomóc drużynie i mam nadzieję, że stadion będzie pełny, to również

nam pomoże, potrzebujemy naszych kibiców. Czuję się dobrze, przepracowaliśmy

dobry sezon przygotowawczy i przygotowujemy się do sezonu, do walki na

wszystkich frontach, włącznie z Ligą Mistrzów. Cieszymy się bardzo z możliwości gry

w takich meczach.

Juventus?

- Nie muszę odpowiadać, jeśli piszecie takie rzeczy... Podpisałem kontrakt na pięć

lat i tym samym nie myślę o opuszczeniu Romy. Nie spisaliśmy się dobrze w Lidze

Mistrzów, mieliśmy ciężkie grupy. Również w tym roku nie jest łatwo, ale musimy

walczyć i dać z siebie wszystko, pierwszy mecz będzie bardzo ważny, od razu

potrzebne są punkty.
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